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Ce Este Absolutul?

Teologia voastră este absolută? De multe ori dorim să folosim teologia ca idealul nostru, dar teologiile sunt 
într-atât de departe una de la alta cum ar fi Estul de Vest, în comparație. Noi avem diferite tipuri ale acestora: evreu, 
catolic, baptist, penticostal, de est, de vest, şi pot să mai continuu.

Un lucru, care-l putem spune despre toate împreună, că toate cred că sunt corecte şi altele greşite. Deci, toate 
deciziile noastre, le trecem prin prisma teologiei noastre şi absolutelor noastre, care pot fi false sau greşite. Majori-
tatea teologiilor sunt bazate pe adevăr, dar sunt amestecate cu greşeli, şi cu greşeli majore. În majoritatea cazurilor, 
harul Domnului Isus Hristos este suficient, dar noi nu dorim să acceptam aceasta până la lascivitate.

Acum, cineva poate să spună „Frate, eu ştiu că ideală e versiunea de Biblie King James!”. Toți zicem da şi 
amin. Dar, apoi, pot spune că preotul baptist, preotul penticostal, preotul calvinist, preotul armean, preotul trinitar, 
preotul unității, şi pot să continuu, şi toți folosesc versiunea Bibliei King James, dar opiniile şi doctrinele sunt 
departe una de la alta.

Atunci, când încercăm să le difțiem, vedem amestec de teologie şi ideologie, aceasta le separă. Noi le găsim 
certându-se unii cu alții, practic în fiecare zi. Eu pot spune că idealurile lor rămân sub semnul întrebării.

Văd mulți oameni, care sunt sub harul lui Dumnezeu. Ei îl iubesc pe Dumnezeu, cu atât mai mult, vreau să spun 
că sunt sinceri în aceasta. Dar ei pot avea învățături cu erori. Pot să continuu, spunând, că majoritatea din confesi-
uni, doctrine, teologii sus – menționate, au nişte adevăruri înspăimântătoare şi influente, dar ele sunt amestecate cu 
erori grave. Acum, cineva poate să pună întrebarea, cine mi-a dat autoritatea, sau ce folosesc eu ca absolut, ca să 
pot face astfel de afirmații? Eu ştiu, că nu sunt mai bun decât voi. Dar, pot să spun doar un singur lucru: examinez 
pe mine însumi, că să văd, dacă sunt în credință.

Scopul acestui articol este despre voi. Ce vă face să credeți, că teologia voastră şi familiei voastre este corectă? 
Ce vă face să credeți că biserica voastră are o doctrină corectă? Eu am consiliat bărbați şi femei, care sunt într-atât 
de dogmatici, că nici nu acceptă şi nu încearcă să vadă, dacă sunt în credință. Eu am luat la încercare pe unul din 
bărbați, cu propria lui versiune de Biblie King James. Eu l-am întrebat: „domnule, cu tot respectul, dacă aş putea 
eu să vă arăt, conform Bibliei pe care o folosiți dumneavoastră, că afirmația făcută de dumneavoastră este greşită, 
ați fi reconsiderat sau schimbat opinia?” El mi-a răspuns: „Nu. Am fost născut baptist, crescut baptist, şi am să 
mor baptist.” Eroare de care am vorbit eu, nu avea nimic de afacere cu faptul de a fi baptist. Avea de afacere cu 
Cuvântul lui Dumnezeu. Am expus ignoranța asupra încrederii şi averii idealului greşit.

Idealul vostru sau puterea credinței voastre este construită pe o altă fundație decât Isus Hristos? Vă dau un 
exemplu: familia voastră putea să fie parte a ordinii religioase sau denominației, bazate împrejurul lui Isus Hristos, 
poate mormoni, martorii lui Iehova, catolici, baptişti, Biserica unită penticostală, Adunările lui Dumnezeu, etc. 
Puteți spune, că ştiți că unii din această listă au greşeli combinate cu adevăruri minunate. Dar eu pot să continuu 
să spun, că mulți penticostali, sunt în dezacord în privința scriselor în Biblie, dar ei simt, că stau pe Cuvântul 
absolut a lui Dumnezeu, şi că sunt corecți. Şi cine nu este de acord cu ei, este în eroare. Şi iarăşi, ne întoarcem la 
ceea ce este un ideal?

Cineva poate să spună că Isus Hristos este un ideal. Si iarăşi, spunem da şi amin. Este Isus al catolicilor, mor-
monilor, Isus al Bisericii Penticostale, sau acel Isus, pe care comunitatea homosexualilor foloseşte ca să-şi justifice 
perversiunile? Acum, din nou, care Isus este ideal? Doctrinele îl proiectează pe Isus, care are un alt gâmd, alt scop, 
şi cale diferită spre viață veşnică.

Când intervievez oamenii, din denominațiile şi doctrinele expuse mai sus, ei par să fie siguri că ei sunt corecți, 
şi că sunt în Cuvânt, şi că sunt părtaşi ai absolutului. Ei vor apăra pe ei înşişi şi biserica lor cu o aroganță dogmatică, 
de multe ori cu comportamentul fariseic.

Îmi pare rău să spun, că majoritatea timpului, când apărați credința voastră, nu apărați Cuvântul lui Dum-
nezeu. Aceasta este făcut, într-un fel cu mândrie, de a-şi apăra pe sine însuşi, cu dorința de a fi corecți, dar 
alții să fie incorecți. Chiar dacă aveți dreptate, spiritul sau conduita, pe care o proiectați, poate arătă totalmente 
neasemănătoare cu Hristos, şi poate abate pe cineva de la adevăr. Biblia mea spune, că voi, acei, care câştigă 
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sufletele sunteți înțelepți.
Cineva poate întreba: „Care este scopul scrierii acestui articol? Aveți de gând să ne arătați absolutul?” Eu aş 

spune, că scopul este să luați în considerație acele menționate. După atâta timp, am observat,că oamenii vor spune, 
că confesiunea voastră este în eroare. Puteți să întrebați: „Pe ce este bazată afirmația dată?”. Deci, bunica mea, 
pastorul meu, etc. Dar ei nu au putere să susțină reclamația lor. Văd multe persoane, care se strâng în grupuri cu 
aceleaşi idei şi să aibă părtăşii unii cu alții, şi aceasta este foarte bine. Dar noi, uneori, vedem tot atâta greşeală cât 
şi dreptate. Puteți să spuneți, că niciodată nu veți avea solidaritate cu un calvinist sau armean, dar puteți să omiteți 
un adevăr doctrinal. Nu încerc să ne strâng pe toți într-un grup. Dar,uneori, trebuie să ne uităm peste peretele nos-
tru confesional, că este mai mult pentru Dumnezeu, decât aceea ce oferă confesiunea sau teologia. Da, fiți atenți, 
pentru că, am văzut oamenii, care mănâncă mult gunoi acolo, şi sunt o simplă mizerie amestecată.

1 Corinteni 2:12-14 „Şi noi n-am primit duhul lumii, ci Duhul care vine de la Dumnezeu, ca să putem 
cunoaşte lucrurile pe care ni le-a dat Dumnezeu prin harul Său. Şi vorbim despre ele nu cu vorbiri învățate de la 
înțelepciunea omenească, ci cu vorbiri învățate de la Duhul Sfânt, întrebuințând o vorbire duhovnicească pentru 
lucrurile duhovniceşti. Dar omul firesc nu primeşte lucrurile Duhului lui Dumnezeu, căci pentru el sunt nebunie; 
şi nici nu le poate înțelege, pentru că trebuie judecate duhovniceşte”

Versetele de mai sus, ne învață, că lucrurile lui Dumnezeu, trebuie să fie judecate duhovniceşte. Rugați-vă la 
Dumnezeu, sa vă dea duhul de discernământ.

Ioan 8:32 „veți cunoaşte adevărul, şi adevărul vă va face slobozi.”
Este un singur lucru absolut, fără dubii. Filipeni 2:5 „Să aveți în voi gândul acesta care era şi în Hristos Isus:”
Când aveți gândul lui Hristos, el vă conduce spre adevăr, şi el vă va elibera de tot felul de erori. Gândul lui 

Hristos vă face liber de interpretarea personală a Cuvântului lui Dumnezeu. Gândul lui Hristos vă face liber de 
ideologia proprie. Vă face liber de doctrina falsă, de supra încredere în sine, de comportament fariseic. Acesta vă 
va face liber.

Efeseni 1:16-17 „nu încetez să aduc mulțumiri pentru voi, când vă pomenesc în rugăciunile mele. Şi mă rog 
ca Dumnezeul Domnului nostru Isus Hristos, Tatăl slavei, să vă dea un duh de înțelepciune şi de descoperire, în 
cunoaşterea Lui,”

Frații, surorile şi prietenii, cereți ca Dumnezeu, să vă dea spiritul de înțelepciune şi revelație. Cereți-i să vă 
umple de Spiritul Lui şi gândul Lui, ca să puteți deosebi toate lucrurile prin Spiritul Lui şi el vă va conduce în 
adevăr. Dumnezeu să vă binecuvânteze.

Pastor Rob Coones


